

新聞稿照片



圖 1：台美「設立海巡工作小組瞭解備忘錄」完成簽署宣布茶會

左一為海洋委員會李仲威主任委員、左二為外交部吳釗燮部長、右一為海巡署

周美伍署長、右二為美國在台協會酈英傑處長

Picture 1- Announcement reception of the MOU to establish a Taiwan-US Coast Guard Working Group

(Left 1) Joseph Wu, Minister of foreign affairs

(Left 2) Chung-Wei Lee, Minister of ocean affairs

(Right 1) Mei-Wu Chou, Director General of Coast Guard Administration, OAC

(Right 2) William Brent Christensen, Director of American Institute in Taiwan



圖 2：海巡署署長致贈美國在台協會副處長海巡艦船模

左一為海洋委員會李仲威主任委員、右一為海巡署周美伍署長

Picture 2- Presenting a model of Coast Guard cutter to AIT Director Mr. Christensen
(Left 1) William Brent Christensen, Director of American Institute in Taiwan
(Right 1) Mei-Wu Chou, Director General of Coast Guard Administration, OAC



圖 3：駐美國代表處蕭美琴代表與美國在台協會執行理事藍鷹女士於美國在台協會華府總部簽署 MOU

左一為美國在台協會華府總部執行理事藍鷹女士、右一為駐美國代表處代表蕭美琴女士

Picture 3- AIT Managing Director Ms. Ingrid D. Larson and Representative Hsiao signed the MOU to establish a Coast Guard Working Group at AIT Washington Headquarter (Left 1) Managing Director of AIT-Washington Headquarter (Right 1) Bi-Khim Hsiao, Representative of Taipei Economic and Cultural Representative Office in the United State (TECRO)